

## **Online Chinese Cultural Club**

### **Activity Nine: Taboos in Chinese Culture**

At 6 pm on October 27th, 2020, Online Chinese Culture Club: Taboos in Chinese Culture was held as scheduled. This activity attracted 15 local residents. Fujun Li, a visiting scholar at Troy University, did the presentation. The lecture started with the concept of cultural taboos, the same cultural phenomenon in different cultures. Mr. Li listed the main taboos in Chinese culture: numbers, gestures, animals, gifts and meals. This lecture had greatly stimulated the audience's interest in further understanding Chinese culture, which was very helpful for understanding the differences between Chinese and Western cultural taboos.

### 在线汉语角

#### 文化活动九：中国文化禁忌

2020年10月27日，在线汉语角文化活动（九）如期举行。此活动吸引了15名当地民众参加。特洛伊大学访问学者李夫俊做了此次中国文化禁忌讲座。讲座从文化禁忌的概念起源开头，相同文化现象在不同文化的含义，列举了在中国文化中主要的文化禁忌：数字、手势、动物、礼物和餐饮等方面。此讲座极大地激发了听众进一步了解中华文化的兴趣，对理解中西文化禁忌的差异非常有帮助。